



Xone celebrates collaboration

欢庆合作

"Offering a complete and flexible office system solution that complements any business culture."

提供全面、灵活的办公系统解决方案,与任何一种商务文化相映成辉。

海沃氏帮助设计有助于改善绩效表现的办公 场所。 作为办公家具设计、制造的全球领袖,海 沃氏针对您的需求,提供整体办公解决方案。海 沃氏与亚太区主要跨国、本土企业之间有着长达 20 多年的合作经验,了解客户的特殊需求,了 解竞争激烈的商业环境。Xone具有智慧的设计以 支持现代办公的创意、创新和协作。这套办公系 统在澳大利亚设计, 在亚太地区制造, 根据该区 域的客户需求量身定制。Xone延伸线条流畅,是 具有欧洲极简抽象风格的方块式堆彻体系。该体 系支持单个布局内的无缝多任务拼接-从着地点 到协作空间或行政空间, 具有高度灵活性。Xone 先进的无线分割特点为公司的发展壮大提供了扩 展容量。Xone具有无可比拟的线缆容量和独一无 二的藏线装置,实现卓越的线缆管理和轻松的重 新配置。75mm宽的组件可使完全分隔的数据线 和电线穿过,从而更便捷地增加或更换线缆。这 两个特点都实现灵活性和满足办公扩大和未来发 展的需要。宽面板和吸收性材料的组合为专心工 作提供必需的隔音私密性. Xone支持公司力图更 具环保责任。Xone的品质和灵活性支持反复和灵 便地扩展、刷新和重新配置办公场所, 延长使用 寿命。产品报废是,近90%的体系组件可循环利 用,因为海沃氏致力于环保制造。

Haworth helps design workspaces that improve performance. As a global leader in office furniture design and manufacturing, Haworth provides complete office solutions tailored to your needs.

Haworth has over 20 years of experience partnering with leading multinational and local firms in the Asia Pacific region, so it understands our customers' unique needs and the highly competitive business environment. Xone™ offers intelligent design to support creativity, innovation and collaboration the modern office.

Designed in Australia and manufactured across the Asia Pacific region, this office system offers a solution tailored to customers' needs within the region. Xone features sleek extended lines and minimalist European styling in a stacking tile-based system. It delivers flexibility by supporting multiple tasks seamlessly within one layout – from touchdown points, to collaborative spaces or executive spaces.

Advanced cable reticulation sets Xone apart and provides the capacity to expand as organizations grow and develop. Xone offers unrivalled cable capacity combined with a unique lay-in facility for superior cable management and ease of reconfiguration. Wide 75mm components allow fully segregated data and power cable runs so that cables can be easily added or replaced. Both these features provide flexibility and allow for office growth and future development. Wide panels combined with absorptive materials can help provide necessary acoustical privacy for concentrative work.

Xone supports organizations as they strive to be more environmentally responsible. Xone's quality and flexibility supports repeatedly and conveniently expanding, refurbishing and reconfiguring the workspace for long life-cycle. At end-of-life, up to 90 percent of the system components can be recycled. Haworth is committed to sustainable manufacturing.



Collaborative workspaces Quality team work

协作办公场所 高质量团队合作

Quality design

The Xone team collaboration workspace system provides an ideal modern work platform. Creatively designed to support team workspaces, Xone uses first-class materials and finishes. Thoughtful design provides layouts that support collaborative efforts while providing individual workspaces. Smart mobile discussion stations facilitate collaborative work while clever solutions address the needs for both individual and team storage.

Modern

Xone team workspaces apply sound ergonomic principles and leading technology. The long panel spine design delivers high cabling volume to workspaces in a safe and efficient manner. The spine also supports a full complement of accessories including monitor mounting systems, overhead storage units, dividers and more.

Adaptable

A hallmark of the Xone system is its flexibility. From the open workspace configuration through a variety of collaborative layouts, the system can easily be upgraded or extended to meet the needs of today's creative class of worker and the rapidly changing business environment.

高品质设计

Xone团队协作办公场所体系提供完美的现代工作平台,极具创意的设计支持团队办公场所。Xone采用了一流材质和面漆。体贴周全的设计形成个人办公场所的同时,支持协同效果的布局。巧妙的移动讨论站便于协同工作,同时极具才智的解决方案也满足了个人和团队收纳的需求。

现代

Xone团队办公场所应用合理的人体工程学原理和先进科技。长形板脊设计为办公场所提供高容量走线空间,安全高效。板脊设计支持全方位的附件补充包括显示器底座系统、架空储物件、屏风等。

适应性强

Xone体系的标志性特点就是灵活。从开放的办公场所配置到形形色色的协作布局,该体系可轻松实现升级和延伸,以满足当今创意阶层以及快速变换的商务环境之需求。

体贴周全的设计 形成支持协作效果的空间······



Thoughtful design results in spaces that support the collaborative effort...





Open workspaces Interactive office

Interactive office workstations

开放式办公场所 互动办公站

Stylish and contemporary

Ideally suited for all types of general workspaces, Xone open-desk configuration incorporates stylish elements. Light dividers and creative wing walls create a contemporary look and feel for businesses that understand modern design aesthetics. Open workspace configurations can be personalized through the introduction of fashionable colour highlights.

Technologically superior

Xone offers high-tech cable management featuring unrivalled cable capacity and fully segregated power and data cables incorporated into the panel system.

Sustainable design ensures that Xone delivers environmentally sound performance and quality in addition to helping customers achieve a low environmental impact.

Flexible

Xone emphasizes system flexibility so organizations can expand or reconfigure with minimal disruption. Components such as the integrated privacy screens' conveniently stacked overhead storage units further enhance the systems performance.

时尚现代

适合是所有类型的普通办公场所。Xone 开放式 办工桌配置吸收了时尚元素。轻盈的屏风和创意 十足的翼墙,具有现代的外观和感觉,适合深谙 现代设计美学的企业。开放式办公场所配置可通 过采用流行的色彩亮点展现个性化。

卓越科技

Xone实现高科技线缆管理,面板系统具有无与 伦比的线缆容量以及全分隔的数据线和电线等特 点。环保设计确保Xone在帮助客户实现低环境影 响外,提供良好的环保性能和品质

灵活

Xone注重体系灵活性,因此公司可以最小的影响进行扩展或重新配置。诸如整体私密屏等组件可方便堆筑架空储物件,进一步提升体系性能。

通过积极减少办公区域间隔 Xone开启沟通之门



Xone opens up lines of communication by actively reducing work space separation





Innovative workspaces Offices for cre

Offices for creative people

创新办公场所 创意人士的办公 场所

Creative work spaces

Designed for executives and independent workers, the Xone innovative workspace encourages expression and personalization with a broad range of accessories to construct a workspace that increases performance and is ideally tailored to specific work needs.

Quality

The Xone innovative development workspace configuration offers productivity tools in the highest quality construction, materials and finish. This layout also clearly demonstrates its European design through stylish and clean lines.

Ergonomics

Xone is designed with ergonomics in mind and offers workspaces that accommodate prolonged work periods in comfort.

Individuality

Knowledge workers can express their own creativity through their workspace. The innovative workspace configuration offers splashes of color and a wide range of materials to make bold statements as well as a wide selection of individualized accessories and storage solutions.

创意办公场所

Xone 创意办公场所专为行政人员和独立工作人士设计,通过允许广泛的附件接入,激发自我表达和个性化,构建提升办公性能和满足特定工作需求的办公场所。

品质

Xone创新发展式办公场所配置为高品质构造、材质和面漆提供高效工具。该布局具有时尚简洁的 线条,清晰地体现了欧式设计风格。

人体工程学

Xone设计处处体现人体工程学,办公场所可满足 长时间舒适工作的需要。

个性化

知识工作人士可以通过办公场所表达个人创意。 创新办公场所配置以斑驳的色彩和广泛的材质进行大胆的表述,同时可以广泛甄选个性化附件和存储解决方案。



Innovation that encourages personalisation





Integration of high tech with high fashion

高科技融合 流行时尚

Image

Xone executive workspaces communicate your professional image through elegant and contemporary design and the use of high-quality materials and finishes.

Executive components integrate style with technology to assure that productivity tools have the power and data connection needed to enhance performance.

Flexibility

Xone executive workspaces are built around a 1.8m spine wall that offers flexible layout and configuration with accessories such as visitor space and collaboration components. Comprehensive cable management systems facilitate enhanced adaptability.

Personalisation

A high degree of personalisation is available within the executive workspace configuration with a wide range of color and panel materials as well as component selection.

Environmentally responsible

Sustainable environmental practices instruct Xone's executive workspace design to clearly communicate the organization's environmental commitment at every level in the business.

形象

Xone行政办公场所通过高雅现代的设计和高品质 材质和面漆的使用体现您的专业形象。行政组件 将流行与科技相结合,确保高效工具可拥有数据 和用电连接,以提高办公性能。

灵活性

Xone行政办公场所环绕1.8米脊柱墙构筑而成,可进行灵活的布局和配置,配有访客空间和协作组件等附件。综合线缆管理系统帮助加强适应性。

个性化

行政办公场所内可实现高度个性化,拥有全系列的色彩、面板材质和组件可供选择。

环保负责

在可持续环保规范指导下进行行政办公场所设计,充分体现企业在各层次商务活动中的环保责任。

行政办公场所 高品质办公场所



Executive workspacesWorkplaces of quality



